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Een eindscriptie over diversiteit



Diversiteit, een woord met eigenlijk best wel een beladen inhoudt. Tenminste, als je kijkt naar de ontwikkelingen die de laatste jaren te zien zijn binnen de samenleving. Het is een heel gevoelig onderwerp waarbij je heel erg op moet passen wat je erover zegt en hoe je het zegt. Als je een eindscriptie moet schrijven over diversiteit moet je je wel echt bij de feiten houden om te voorkomen dat je mensen of groeperingen op de tenen trapt en er een ware hetze kan ontstaan. Lees in deze blog alles over wat je in je eindscriptie over diversiteit zou kunnen vermelden. 

Wat wordt er verstaan onder diversiteit? 

Wanneer je je eindscriptie gaat maken is het verstandig om heel goed en duidelijk uit te leggen wat er precies onder diversiteit wordt verstaan. Probeer dit te doen met algemene voorbeelden. Je zou bijvoorbeeld kunnen zeggen dat diversiteit gaat over verschillend die je onderling kan ervaren.

Hierbij heb je zichtbare verschillen en onzichtbare verschillen. Het gaat niet alleen om verschillen van mensen onderling, maar ook van dingen en situaties die je wellicht op een andere manier kunt beleven als iemand anders. 

Wat zijn zichtbare verschillen?

Als je het hebt over zichtbare verschillen dan kun je denken aan kleuren, vormen, geslacht en leeftijd. Dit zijn kenmerken die je met je zintuigen waar kunt nemen. Daarom heten het ook de zichtbare verschillen.

Wat zijn de onzichtbare verschillen? 

Onzichtbare verschillen zijn lastiger om te bespreken. Bij onzichtbare verschillen kun je denken aan geslacht, geloof, karakter, cultuur, politiek opvattingen en overtuigingen. Ook het opleidingsniveau valt hieronder.

Als je al deze dingen bij elkaar optelt kun je zeggen dat diversiteit alles omvat als het gaat om verschillen tussen mensen in de waarnemingen. Dit kan een gevoel zijn, maar ook op feiten gebaseerd. Het begrip diversiteit heeft een hele grote omvang met een hele zware lading. 

Waar kun je diversiteit allemaal tegenkomen? 

Diversiteit is eigenlijk iets waar wij dagelijks de hele dag door mee te maken kunt krijgen. Of je nu door de supermarkt loopt, of aan het werk bent of als je met je vrienden op stap bent. Het zal nooit zo zijn dat iedereen altijd maar samen op een en dezelfde lijn zal zitten. Op het moment dat er een verschil van inzicht is heb je al meteen te maken met diversiteit. 

Hoe kun je omgaan met diversiteit? 

Als je aan de slag wil gaan met diversiteit is er eigenlijk maar een ding echt belangrijk. En dat is elkaar in de waarde laten. Of het nu gaat om een mening of een opvatting. Een goede discussie is altijd oké, maar zo een discussie moet dan wel op een respectvolle manier plaatsvinden zonder dat je iemand persoonlijk raakt. 

Het geven van een mening moet kunnen, maar als iemand je daarop aan gaat vallen, dan ben je al snel geneigd geen eerlijke mening meer te geven. Hierdoor trek je je terug en dan is het de diversiteit en de wijze waarop er met elkaar om is gegaan daar de reden van.








Wie is Rene van der Gijp

Rene van der Gijp is een oud-voetballer die 14 jaar in het betaalde voetbal heeft gespeeld. Hij heeft voor verschillende clubs gespeeld. Dit zijn bijna allemaal eredivisieclubs geweest. Ook buiten Nederland heeft hij als professioneel voetballer indruk weten te maken. Lees meer over rene van der gijp in deze blog. 

Bij welke clubs heeft Rene van der Gijp allemaal gespeeld in Nederland? 

In de eredivisie is Rene van der Gijp uitgekomen voor diverse eredivisieclubs. Deze clubs zijn:

	Sparta Rotterdam
	PSV
	Heerenveen


Bij welke clubs buiten Nederland heeft Rene van der Gijp gespoeld? 

Ook buiten Nederland was rene van der gijp succesvol. De clubs waar hij in het buitenland voor uitgekomen is zijn: 

	Lokeren
	Neuchatel Xamax
	FC Aarau


Heeft Rene van der Gijp ook voor het Nederlands elftal gespeeld? 

Rene van der Gijp heeft net als zijn vader en broer ook in het Nederlands elftal gespeeld.  Hij heeft 15 interlands mogen spelen voor het Nederlands elftal. Dit gebeurde allemaal tussen 1982 en 1987. Als je meer te weten wil komen over rene van der gijp dan zou je zijn biografie kunnen lezen. Hierin kun je alles lezen over hem en zijn carrière als professioneel voetballer. 





Het ontstaan van Facebook

Facebook is al een aanzienlijke tijd een van de meest populaire en meest gebruikte websites in de hele wereld. Als je gaat kijken dan zijn er over de hele wereld verspreid ruim 2 miljard mensen te vinden die gebruik maken van facebook. Facebook is een sociaal netwerk en is beginnen als iets onschuldigs, maar groeide al vrij snel uit tot een hele populaire manier van contact leggen. Lees in deze blog meer over het ontstaan van Facebook. 

Wanneer is het allemaal begonnen? 

Eigenlijk is het allemaal beginnen in 2004 toen Mark Zuckerberg in contact kwam met de studenten die gebruik maakten van dit netwerk dat ze onderling hadden opgezet. Geen enkel student dacht aan facebook verwijderen. Sterker nog, ze waren zo enthousiast dat ze graag met Mark Zuckerberg in gesprek wilden over dit sociale platform. 

Facebook op de beurs

In 2012 werd Facebook een beursgenoteerd bedrijf. In het begin vielen de resultaten van de beursgang enorm tegen. Maar sinds 2013 is toch gebleken dat het een succes bleek te zijn. Doordat er meerdere sociale platformen opkwamen werd Zuckerberg een beetje gedwongen om reclames op de tijdlijn te gaan plaatsen. Hiermee werd de beursgang veilig gesteld. Tegenwoordig hoort Instagram ook bij Facebook. Je kunt beide aan elkaar koppelen.








Meerdere documenten? Voeg ze samen!

Als je meerdere documenten tegelijk wil versturen kan het weleens zijn dat je er tegen aan loopt dat het niet lukt om ze allemaal tegelijk te versturen omdat de bestandsgrootte van alle bestanden tegelijk het maximale toegestane limiet aan MB’s heeft overschreven. Toch is het mogelijk om de bestanden in een keer te kunnen versturen. In deze blog kun je meer lezen over het versturen van meerdere documenten tegelijk. 

Hoe kun je meerdere documenten tegelijk versturen? 

Wanneer je meerdere documenten tegelijk wil versturen kun je deze in pdf samenvoegen. Hiermee voorkom je dat je meerdere berichten hoeft te sturen om alle bestanden te krijgen waar ze zijn moeten. Als je de bestanden via pdf hebt samengevoegd heb je nog maar 1 bestand dat je hoeft te verzenden. 

Wat houdt het samenvoegen van bestanden precies in? 

Als je bestanden samen voegt is het niet alleen zo dat je de bestanden i n een bestand samen voegt. Door het samenvoegen wordt de bestandsgrootte ook meteen verkleint. Hierdoor ontstaat er een bestand dat je makkelijk en snel in een keer kunt versturen. Dit houdt alles bij elkaar en het is ook meteen overzichtelijk. Je hoeft nooit meer allemaal losse documenten bij elkaar te zoeken, je hebt ze namelijk als samengevoegd. 





Gemakkelijk studeren in een warme kamer

Als je aan het studeren bent zijn een aantal dingen erg belangrijk om in orde te hebben. Zo is het ook belangrijk dat je in een lekkere warme kamer kan zitten om te studeren. In deze blog kun je alles lezen over waarom je beter kunt leren in een warme kamer. 

Is het makkelijker studeren in een koude of warme kamer

Op deze vraag kan heel snel en makkelijk een antwoord gegeven worden. In een warme kamer kun je beter studeren als in een koude kamer. Als je in een koude kamer zit is het veel lastiger om je goed te kunnen concentreren op hetgeen waar je mee bezig bent. Daarom is het belangrijk dat je kamer een aangename en toch warme temperatuur heeft als je wil gaan studeren. 

Hoe kun je je kamer lekker warm houden? 

Als je je kamer lekker warm wil houden kun je de centrale verwarming aanzetten. Niet alle kamers hebben daar een van hangen. In zo een geval zou je gebruik kunnen maken van een elektrische kachel om je kamer lekker warm te maken. Deze kun je op verschillende standen zetten. Zet hem op een stand waarbij jij de temperatuur fijn en aangenaam vindt. 
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